
Referat fra bestyrelsesmøde i Møllevangens Tennisklub, tirsdag d. 30. januar 2024 
kl. 17 hos Lise Hansen. 
 
Til stede: Lise Hansen, Birgit Lauridsen, Karen C. Jørgensen, Hanne Phillipsen, 
Michael Hjorth, Troels Leth, Anette Lauridsen 
 
Afbud: Anders Tue Iversen. 
 
Dagsorden. 

1. Siden sidst 
Tennissportens dag – tilmeldt  
Æresmedlemsskaber (Ellen Ladegaard og Alf Overby) 
2. Banen  
Bestilling. 
Vedligeholdelse. 
Aftale med Sporttrading. 
Løvblæserordning. 
Forslag om vindbeskyttelse. 
Køb af gummirive. 
3. Medlemmer 
Indberetning af medlemstal – sket 6.12.23. 
4. Økonomi – kontingent – frist for betaling 15. februar 
5. Generalforsamling – indkaldelse senest 1. mart 2024, afholdelse 

19.marts 2024 
 Fordeling af opgaver. 
6. Evt.  
Padelbane? 
Næste møde – kalender 
 
Ad.1. Siden sidst. 
Vi er tilmeldt Tennissportens Dag, 27.4.2024. 
Tilskud til ældreidræt – ikke aktuelt. 
Ferieaktiviteter – der er mulighed for at melde sig til. Lise har sendt en mail ud til 
bestyrelsen omkring det. 
Mulighed for tilskud for handicappede – ikke aktuelt. 
DGI kurser – Lise Hansen har sendt en mail ud til bestyrelsen omkring det. 
Der er politisk røre vedr., at det er dyrt at have en bankkonto for foreninger. Der 
arbejdes på at gøre det billigere. 
Multihuset: De har fået bevilget 300.000 kr. i 2023. I 2024 har de fået bevilget 10 
millioner kr. og i 2025 har de fået bevilget 10 millioner kr.  
Æresmedlemsskaber. Karen arbejder videre med at få printet diplom ud. Der har 
været udfordringer med printningen. 
 
Ad.2. Banen. 
Der er bestilt booking af banen hos Aarhus Kommune fra 1. april til 31.10.2024, 
kl. 8 – 23 alle dage. 



Vedligeholdelse. Aftale med Sporttrading. Troels Leth har skrevet til Sporttrading, 
men ikke fået svar tilbage. Han får et tlr.nr. til Preben. 
Vedr. beskæring af træerne, har Troels Leth skrevet til Aarhus Kommune. De vil 
gå i gang med det når vinteren ophører. Troels vil rykke fremadrettet. 
Løvblæserordning. Der laves en ny plan, når det bliver aktuelt at fjerne blade på 
banen. 
Vindbeskyttelse til banen. Michael Hjorth har haft fat i Presenco, Kolding,  vedr. 
vindbeskyttelse. Prisen er 8.-10.000 kr. 
Gummirive. Troels Leth sørger for at få købt en rive. 
 
Ad.3. Medlemmer. 
6.12.2023 er der indberettet 87 medlemmer. Der er en venteliste på 34. 
Der laves en liste over medlemmer inden for distriktet og en liste over 
ventelistepersoner inden for distriktet. 
Anders Tue Iversen og Michael Hjorth laver et overblik. 
 
Ad.4. Økonomi – kontingent – frist for betaling 15. februar 2024 
Frist for kontingentbetaling er søndag, den 11. februar 2024. 
 
Ad.5. Generalforsamling – indkaldelse senest 1. marts 2024, afholdelse 
19.marts 2024. 
Lise Hansen laver en dagsorden til generalforsamlingen.  
Lise Hansen foreslår Michael Hjorth som formand. 
Birgit Lauridsen indkøber ost m.m. og brød og servietter. 
Anette Lauridsen hjælper med anretning af ostebordet. 
Troels Leth indkøber drikkevarer. Øl, vand og vin. 
 
Ad.6. Eventuelt. 
Padelbane. Der er fin mulighed for at spille padel i Brabrand. 
Der foreslås, at vi igen undersøger, om det er muligt at få lys på tennisbanen. 
Vi tager det op i bestyrelsen om et år, når vi ved mere om, hvornår multihallen 
bygges. 
Næste møde er generalforsamlingen den 19. marts 2024. 
 
Referent Anette Lauridsen 
 
Kalender: 
30. januar bestyrelsesmøde og spisning 
1. februar udsendelse af kontingentopkrævning 
11. februar. Frist for kontingentbetaling 
1.marts udsendelse af indkaldelse til generalforsamling 
19. marts generalforsamling 
30. april Tennissportens dag 


